

Orø Beboerforening

Referat bestyrelsesmøde d.22.10.2025

Bestyrelsesmøde d.22.10.2025 kl.19-21 hos Knud

Deltagere: Ole, Sofie, Michelle, Knud og Jens

Afbud: Louise & Bo

Referent: Sofie Båth

1. Indkommen post

Vi har siden sidste møde modtaget 2-3 mail med spørgsmål om muligheden for helårsbeboelse i sommerhus på Orø samt ønsker om lejebolig på Orø. Sofie har svaret at vi anbefaler dem at kontakte Holbæk kommune omkring en dispensation til helårsbeboelse, og at det kan være en god idé at melde sig ind i Orø-grupperne på Facebook i forhold til lejeboliger.

Vi har derudover fået en mail om midler til projektet "Vi synger sammen" hvor man kan søge op til 15.000 kr. til et musikalsk sangprojekt. Michelle griber bolden, og arbejder videre med projektet. Sofie deler det på foreningens facebookside.

Ole har modtaget mails fra SaDs og som Ø-repræsentant. er modtaget en mail fra et Sightsee++ om et kulturarvsprojekt som de ønsker vores interesse tilkendegivelse til. Vi har svaret dem positivt.

Der er modtaget en mail fra Sine fra Absalon Profession højskole som ønsker vores interesse tilkendegivelse om et projekt som handler om børnefamilier og deres hverdag i et mindre samfund. Vi har svaret dem positivt.

Vi har også modtaget svar fra SadS på Orø Lokal forums henvendelse om en problematik angående vaccine på Orø. De har undersøgt sagen, og de kan umiddelbart ikke se problematikken. Svaret er sendt til Orø Lokalforum.

2. Nyt fra formanden

Muleposer modtaget hos Sofie, og der er 25 stk. + lidt indhold. Vi har besluttet at velkomstposen afvikles og at de resterende muleposer forsøger vi at sælge til julefesten.

Vælgermødet d.21/10 med Orø Lokalforum gik rigtig godt. Flot fremmøde med cirka 120 fremmødte. Der er udtrykkes et ønske om at der næste gang godt kunne være lidt flere spørgsmål eller forskellige spørgsmål så det ikke ender med at det hele drejer sig om 3-4 emner.

3. Status for økonomi og administration

Der er forsat udfordringer med sparekassen.

Ole og Knud forsætter i samarbejde med Pia med at undersøge hvad mulighederne er. Afklaring forventes at være på plads inden næste møde.

4. Strategi & Vision for Orø Beboerforening

Jens og Kåre har sammen sat sig ned og skrevet et bud på deres tanker om en struktureret dialog, og samarbejde mellem Orø Beboerforening og Orø Lokalforum.

Beboerforeningen er positive overfor en fælles front og et fremtidigt tæt samarbejde med Orø Lokalforum. Der afventes svar fra Orø Lokalforum på deres tanker.

5. Info fra udvalgene

- Trampesti, Ole:

Der kæmpes stadig med vedligeholdelse af trampestierne. Marianne (formand) har arrangeret et møde på rådhuset torsdag d.23/10 omkring de nye plejeplaner, og fastholdelsen af disse.

- Ø-vækst, Sofie: intet nyt

- Færgeskontakt, Knud: Knud deltager på færgeseminaret den forekomne weekend, og melder tilbage med relevante informationer til bestyrelsen når han er retur.

- Klimatilpasning, Knud: intet nyt. Der afventes mere fra den grønne trepart

- Status for hjemmesiden, Facebook, infobreve: ingen nyt

- Info fra Ø-sammenslutningen, Ole: Repræsentantmøde d.14.-16. november. Ole mangler emner at bringe videre til repræsentantmødet

- Kommende arrangementer og årshjul: Julefest i samarbejde med forsamlingshuset + Øasen d.7. december. Michelle og Sofie deltager på planlægningsmøderne samt på afholdelsesdagen.

6. Næste møde

Onsdag d.19. november kl.19-21

7. Eventuelt – intet til punktet